



The Commonwealth of Massachusetts

DEPARTMENT OF PUBLIC UTILITIES (នាយកដ្ឋានសេវាប្រើប្រាស់សាធារណៈ, D.P.U.)

សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការដាក់ឯកសារ និងសវនាការសាធារណៈ

D.P.U. 23-150

ថ្ងៃទី 15 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2023

ពួកគេរស់ក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Massachusetts និង ក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Nantucket, តាមរឿង d/b/a បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ អនុលោមតាមច្បាប់ទូទៅ G.L. c. 164, § 94 និង 220 CMR 5.00 សម្រាប់ការអនុម័តការដំឡើងទូទៅលើអត្រាចែកចាយមូលដ្ឋាន សម្រាប់សេវាអគ្គិសនី ផែនការវាយតម្លៃផ្អែកលើការអនុវត្ត និងយន្តការស្តារដើមទុន។

នៅថ្ងៃទី 16 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2023 ក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Massachusetts ("MECo") និងក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Nantucket ("Nantucket Electric") ដែលសុទ្ធតែធ្វើអាជីវកម្មជា បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ ("បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ" ឬ "ក្រុមហ៊ុន") បានដាក់ពួកគេទៅនាយកដ្ឋានសេវាប្រើប្រាស់សាធារណៈ ("នាយកដ្ឋាន") សម្រាប់ការដំឡើងអត្រាចែកចាយមូលដ្ឋានអគ្គិសនី។ ក្រសួងបានចាត់ទុកបញ្ហានេះថា ជា D.P.U. 23-150 និងបានផ្អាកកាលបរិច្ឆេទមានប្រសិទ្ធភាព ក្នុងការដំឡើងអត្រាដែលបានស្នើសុំរហូតដល់ថ្ងៃទី 1 ខែតុលា ឆ្នាំ 2024 ដើម្បីស៊ើបអង្កេតភាពសមហេតុផលនៃសំណើរបស់ក្រុមហ៊ុន។ ក្រុមហ៊ុននេះត្រូវបានផ្តល់ការអនុម័តចុងក្រោយ លើការដំឡើងអត្រាចែកចាយមូលដ្ឋាននៅក្នុងក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Massachusetts និង ក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Nantucket, D.P.U. 18-150 (2019)។

បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ ស្នើសុំដំឡើងអត្រាចែកចាយមូលដ្ឋានអគ្គិសនីរបស់ខ្លួន ដើម្បីបង្កើត \$131,232,856 នៅក្នុងចំណូលបន្ថែមនៃការចែកចាយមូលដ្ឋាន។ ក្រុមហ៊ុនក៏ស្នើឱ្យផ្ទេរការចំណាយដែលប្រមូលបានមកវិញតាមរយៈយន្តការផ្សះផ្សាមួយចំនួន រួមជាមួយនឹងពន្ធលើប្រាក់ចំណូលដែលពាក់ព័ន្ធ ដែលបណ្តាញមានកំណើនចំនួន \$389,766 ដល់ប្រាក់ចំណូលចែកចាយ ដែលមានប្រសិទ្ធភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែតុលា ឆ្នាំ 2024។ ដោយផ្អែកលើសំណើទាំងនេះ កំណើនសរុបដែលបានស្នើលើចំណូលចែកចាយគឺ \$131,622,621 ដែលតំណាងឱ្យការកើនឡើងប្រហែល 12.7 ភាគរយនៃប្រាក់ចំណូលចែកចាយ។ ការដំឡើងអត្រាចែកចាយមូលដ្ឋានដែលបានស្នើ គឺបន្ថែមពីលើការផ្លាស់ប្តូរទៅអត្រាផ្សេងទៀត ដូចជាអត្រាផ្គត់ផ្គង់ និងយន្តការផ្សះផ្សាដែលកើតឡើងក្នុងកំឡុងឆ្នាំ។

ជាផ្នែកនៃការដាក់ឯកសាររបស់ខ្លួន បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ ស្នើផែនការអនុវត្ត និងការវិនិយោគទូលំទូលាយ ("CPI") ដែលរួមបញ្ចូលមុខងារសំខាន់ៗ ទីមួយ ក្រុមហ៊ុនស្វែងរកការអនុវត្តយន្តការវាយតម្លៃផ្អែកលើការអនុវត្ត ("PBR") សម្រាប់ប្រតិបត្តិការ និងការថែទាំ ("O&M") តែប៉ុណ្ណោះ ដែលនឹងអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមហ៊ុនកែប្រែអត្រាចែកចាយមូលដ្ឋានរបស់ខ្លួន លើមូលដ្ឋានប្រចាំឆ្នាំតាមរយៈ

កម្មវិធីរូបមន្តគណិតវិទ្យាប្រាក់ចំណូល។ ក្រុមហ៊ុនស្នើឱ្យអនុវត្តយន្តការ PBR សម្រាប់រយៈពេលប្រាំឆ្នាំ។ ក្នុងអំឡុងពេល PBR រូបមន្តកំណត់ប្រាក់ចំណូលដែលបានស្នើឡើង បង្កើនប្រាក់ចំណូលចែកចាយមូលដ្ឋានយោងទៅតាម O&M ការប្រើប្រាស់ជាក់លាក់ កត្តាអតិផរណា។ ផែនការ PBR ក៏មានសមាសភាគដើម្បីជួយស្តារការចំណាយប្រតិបត្តិការមួយចំនួន ដែលទាក់ទងនឹងការវិនិយោគដើមទុន សមាសភាគដើម្បីស្តារ ឬក្រលំបាកចំណាយដែលនៅក្រៅការគ្រប់គ្រងរបស់ក្រុមហ៊ុន សមាសភាគដើម្បីចែករំលែកប្រាក់ចំណូលលើស និងកត្តាសងបំណុលដែលកើតឡើង ដើម្បីស្នើសុំការកែតម្រូវលើប្រាក់ចំណូល ដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងពីការដំឡើង ឬបន្ថយអត្រាការប្រាក់ ក្នុងអំឡុងពេលប្រាំឆ្នាំ។

ចំនុចទីពីរ ជាផ្នែកនៃគម្រោង CPI ដែលបានស្នើឡើង ក្រុមហ៊ុនស្នើសុំការអនុវត្តយន្តការផ្សះផ្សារចនាសម្ព័ន្ធ សុវត្ថិភាព ភាពជឿជាក់ និងអគ្គិសនីកម្ម ("ISRE")។ យោងតាមបណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ យន្តការផ្សះផ្សារ ISRE នឹងទាញបានមកវិញ៖ (1) ការវិនិយោគរបស់ក្រុមហ៊ុននៅក្នុងគម្រោងដើមទុនចម្បងដែលចាំបាច់ដើម្បីផ្តល់សេវាចែកចាយអគ្គិសនីប្រកបដោយសុវត្ថិភាព និងមានទំនុកចិត្តដល់អតិថិជន។ (2) ការវិនិយោគរបស់បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ នៅក្នុងគម្រោងដើមទុនដែលចាំបាច់ ដើម្បីអនុវត្តផែនការទំនើបកម្មវិស័យអគ្គិសនីរបស់ក្រុមហ៊ុន ("ESMP") និង (3) ការចំណាយដែលស្ថិតនៅក្រោម ESMP ។ ESMP របស់ក្រុមហ៊ុននឹងត្រូវបានដាក់នៅថ្ងៃទី 29 ខែមករា ឆ្នាំ 2024 ហើយនឹងត្រូវមានការស៊ើបអង្កេតនៅក្នុងក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Massachusetts និងក្រុមហ៊ុនអគ្គិសនី Nantucket, D.P.U. 24-11។ នៅក្នុងដំណើរការភ្លាមៗ ក្រុមហ៊ុនមិនស្នើសុំឱ្យនាយកដ្ឋានត្រួតពិនិត្យ ឬអនុម័តការវិនិយោគ ESMP ណាមួយឡើយ។ ភាគីពាក់ព័ន្ធដែលសុំការចូលរួមក្នុងដំណើរការភ្លាមៗ គួរតែទទួលស្គាល់ថា នាយកដ្ឋានមិនមានបំណងក្នុងឯកសារនេះ ជាកន្លែងទីពីរសម្រាប់វិនិច្ឆ័យបញ្ជាដែលអាចពិនិត្យ កាន់តែសមស្របនៅក្នុងឯកសារ D.P.U. 24-11។

ជាផ្នែកនៃការដាក់ឯកសារ បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិស្នើសុំការលើកទឹកចិត្ត និងការពិន័យជាបន្តបន្ទាប់ដែលទាក់ទងនឹងវឌ្ឍនភាព និងការអនុវត្តរបស់ក្រុមហ៊ុនក្រោមយន្តការ PBR និងទាក់ទងនឹងគម្រោងដើមទុនចម្បងក្រោមយន្តការផ្សះផ្សារ ISRE ។ លើសពីនេះ ក្រុមហ៊ុនស្នើសុំសំណុំតារាងពិន្ទុ ដើម្បីបើកការតាមដាន និងតម្លាភាពនៃដំណើរការប្រតិបត្តិការរបស់ក្រុមហ៊ុន នៅក្នុងផ្នែកបន្ថែម។

បន្ថែមពីលើសំណើទាំងនេះ បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិធ្វើសំណើទាក់ទងនឹងការបន្ត ការបំបែកប្រាក់ចំណូលពេញលេញ ដែលជាយន្តការអត្រា ដែលបែងចែកប្រាក់ចំណូលរបស់ក្រុមហ៊ុន ពីការលក់។ ក្រុមហ៊ុនក៏ធ្វើសំណើទាក់ទងនឹងការស្តារចំណាយឡើងវិញ ទាក់ទងនឹង កម្មវិធីរុក្ខជាតិដើមឈើនិងរុក្ខជាតិឱ្យឆ្ងាយពីខ្សែភ្លើង (vegetation management) និងការបន្ត និងពង្រីកកម្មវិធីសាកល្បងរុក្ខជាតិដើមឈើនិងរុក្ខជាតិឱ្យឆ្ងាយពីខ្សែភ្លើង អោយកាន់តែប្រសើរឡើង។ កម្មវិធីទាំងនេះមានគោលបំណងកាត់បន្ថយការចំណាយ និងរក្សា ឬកែលម្អសុវត្ថិភាព និងភាពជឿជាក់ ដោយកាត់បន្ថយគ្រោះថ្នាក់សុវត្ថិភាព ទាក់ទងនឹងរុក្ខជាតិ ការផ្តាច់សេវាកម្ម និងការរំខាន រួមទាំងតាមរយៈការពង្រឹងប្រព័ន្ធចែកចាយ។ ក្រុមហ៊ុនក៏ស្នើសុំការកែប្រែបទប្បញ្ញត្តិមួយចំនួន នៃមូលនិធិសម្រាប់ពេលមានព្យុះ ដែលត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីរក្សាប្រាក់ចំណូល ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាពេលមានព្រឹត្តិការណ៍អាកាសធាតុទ្រង់ទ្រាយធំ។ បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិក៏ស្នើសុំការកែតម្រូវលើប្រភេទចំណូល និងការចំណាយមួយចំនួន។ ការស្តារការវិនិយោគដើមទុនឡើងវិញមួយចំនួនដែលបានធ្វើឡើងរហូតដល់ឆ្នាំ 2023 ការកែប្រែបណ្តោះអាសន្ន គោលនយោបាយណែនាំគុណភាពសេវាកម្ម

ការពន្លឿនរំលោះសម្រាប់លេខម៉ែត្រជាក់លាក់ និងដើម្បីផ្ទេរការការពារចំណាយដើមទុនឡើងវិញដែលទាក់ទងនឹងម៉ែត្រ ដែលមានស្រាប់ដើម្បីយន្តការផ្សះផ្សាម៉ែត្រកម្រិតខ្ពស់ប្រចាំឆ្នាំ ("AMI")។

ការដាក់ឯកសាររបស់ បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ ក៏មានសំណើលើការរចនាអត្រាផ្សេងៗ រួមទាំងការផ្លាស់ប្តូរចំពោះអតិថិជន និងតម្រូវការថ្លៃសេវា ជម្រើសកំណត់តម្លៃអគ្គិសនីសម្រាប់អតិថិជនលំនៅដ្ឋានលើអត្រាថ្នាក់ R-1 ដោយប្រើបច្ចេកវិទ្យាបញ្ជូនថាមពលខ្ពស់ ដូចជាម៉ាស៊ីនកំដៅអគ្គិសនី និងឆ្នាំងសាករថយន្តអគ្គិសនីនៅផ្ទះ ការបញ្ជូនតម្លៃច្រើនថ្នាក់ដែលមានចំណូលទាប ផ្អែកលើកម្រិតប្រាក់ចំណូលសម្រាប់អតិថិជនលើអត្រាថ្នាក់ R-2 សំណើកំណត់តម្លៃភ្លើងបំភ្លឺផ្លូវដែលបានកែប្រែ និងការផ្លាស់ប្តូរពន្ធផ្សេងៗ។

ខាងលើមិនមានបំណងថាជាបញ្ជីសំណើពេញលេញ ដែលមានចែងនៅក្នុងឯកសាររបស់ក្រុមហ៊ុនទេ។ ព័ត៌មានបន្ថែមទាក់ទងនឹងសំណើខាងលើ និងសំណើផ្សេងទៀតទាំងអស់ដែលកំណត់ដោយ បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ អាចរកបាននៅក្នុងឯកសាររបស់ក្រុមហ៊ុន ដែលមានទីតាំងនៅគេហទំព័ររបស់នាយកដ្ឋានដូចដែលបានកត់សម្គាល់ខាងក្រោម។

បណ្តាញអគ្គិសនីជាតិ ចែងថា ប្រសិនបើបញ្ជីរបស់ខ្លួនត្រូវបានអនុម័តតាមការស្នើសុំ អតិថិជនអាចរំពឹងថានឹងមានផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្រដូចខាងក្រោម។ ផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្រខាងក្រោម មិនរាប់បញ្ចូលសក្តានុពលនៃការផ្លាស់ប្តូរអត្រា ដែលបណ្តាលមកពីសំណើរបស់ក្រុមហ៊ុន ក្នុងការផ្ទេរចំណាយដើមទុនដែលទាក់ទងនឹងលេខម៉ែត្រ ទៅយន្តការផ្សះផ្សា AMI ដូចដែលបានកត់សម្គាល់ខាងលើ៖

សម្រាប់អតិថិជន MECo:

- អតិថិជនដែលទទួលសេវាកម្មមូលដ្ឋានលំនៅដ្ឋានក្រោមអត្រា R 1 ដែលប្រើប្រាស់ថាមពលអគ្គិសនីជាមធ្យម 600 គីឡូវ៉ាត់ ក្នុងមួយខែ នឹងត្រូវដំឡើងតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$7.86 (3.7 ភាគរយ)។
- អតិថិជនដែលទទួលសេវាកម្មមូលដ្ឋានលំនៅដ្ឋានក្រោមអត្រា R 1 ជាមួយនឹងជម្រើសតម្លៃអគ្គិសនី ដែលប្រើប្រាស់ថាមពលអគ្គិសនីជាមធ្យម 1,000 គីឡូវ៉ាត់ ក្នុងមួយខែ នឹងត្រូវបញ្ជូនតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$17.88 (5.1 ភាគរយ)។
- អតិថិជនដែលទទួលសេវាកម្មមូលដ្ឋានលំនៅដ្ឋានក្រោមអត្រា R 2 ដែលប្រើប្រាស់ថាមពលអគ្គិសនីជាមធ្យម 600 គីឡូវ៉ាត់ ក្នុងមួយខែ អាចរំពឹងថាផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្រនឹងប្រែប្រួលអាស្រ័យលើភាគរយនៃការបញ្ជូនតម្លៃតាមប្រាក់ចំណូលទាប ដែលអាចអនុវត្តបាន៖
 - អតិថិជនដែលមានការបញ្ជូនតម្លៃ 32 ភាគរយ នឹងត្រូវដំឡើងតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$5.35 (3.9 ភាគរយ);
 - អតិថិជនដែលមានការបញ្ជូនតម្លៃ 36 ភាគរយ នឹងត្រូវបញ្ជូនតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$2.99 (2.2 ភាគរយ);

- អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 44 ភាគរយ
នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$19.66 (14.4 ភាគរយ);
- អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 49 ភាគរយ
នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$30.08 (22.1 ភាគរយ) និង
- អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 55 ភាគរយ
នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$42.59 (31.2 ភាគរយ)។
- អតិថិជនសេវាកម្មមូលដ្ឋានពាណិជ្ជកម្ម និងឧស្សាហកម្ម ("C&I")
អាចរំពឹងថាផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្រនឹងប្រែប្រួល អាស្រ័យលើការប្រើប្រាស់ និងអត្រាថ្នាក់។
ក្រុមហ៊ុនបញ្ជាក់ថា ផលប៉ះពាល់វិក្កយបត្រប្រចាំខែជាមធ្យមសម្រាប់អតិថិជន C&I
ក្នុងការប្រើប្រាស់ជាមធ្យមរបស់ថ្នាក់នីមួយៗ នឹងមានចាប់ពីការកើនឡើង 0.7 ភាគរយ
ដល់ការកើនឡើង 16.4 ភាគរយ។ អតិថិជន C&I គួរតែទាក់ទងក្រុមហ៊ុន
ដូចដែលបានបង្ហាញខាងក្រោម សម្រាប់ផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្រជាក់លាក់។

សម្រាប់អតិថិជន អគ្គិសនី Nantucket:

- អតិថិជនដែលទទួលសេវាកម្មមូលដ្ឋានលំនៅដ្ឋានក្រោមអត្រា R 1
ដែលប្រើប្រាស់ថាមពលអគ្គិសនីជាមធ្យម 600 គីឡូវ៉ាត់ ក្នុងមួយខែ
នឹងត្រូវដំឡើងតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$7.86 (3.7 ភាគរយ)។
- អតិថិជនដែលទទួលសេវាកម្មមូលដ្ឋានលំនៅដ្ឋានក្រោមអត្រា R 1
ជាមួយនឹងជម្រើសតម្លៃអគ្គិសនី ដែលប្រើប្រាស់ថាមពលអគ្គិសនីជាមធ្យម 1,000 គីឡូវ៉ាត់
ក្នុងមួយខែ នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$17.88 (5.1 ភាគរយ)។
- អតិថិជនដែលទទួលសេវាកម្មមូលដ្ឋានលំនៅដ្ឋានក្រោមអត្រា R 2
ដែលប្រើប្រាស់ថាមពលអគ្គិសនីជាមធ្យម 600 គីឡូវ៉ាត់ ក្នុងមួយខែ
អាចរំពឹងថាផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្រនឹងប្រែប្រួលអាស្រ័យលើភាគរយនៃការបញ្ចុះតម្លៃតាមប្រា
ក់ចំណូលទាប ដែលអាចអនុវត្តបាន៖
 - អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 32 ភាគរយ
នឹងត្រូវដំឡើងតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$5.35 (3.9 ភាគរយ);
 - អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 36 ភាគរយ
នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$3.03 (2.2 ភាគរយ);
 - អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 44 ភាគរយ
នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$19.77 (14.4 ភាគរយ);
 - អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 49 ភាគរយ
នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$30.24 (22.1 ភាគរយ) និង
 - អតិថិជនដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ 55 ភាគរយ
នឹងត្រូវបញ្ចុះតម្លៃវិក្កយបត្រប្រចាំខែចំនួន \$42.80 (31.2 ភាគរយ)។

- អតិថិជនសេវាកម្មមូលដ្ឋាន C&I អាចរំពឹងថាផលប៉ះពាល់វិក្កយបត្រនឹងប្រែប្រួល អាស្រ័យលើការប្រើប្រាស់ និងថ្នាក់អគ្គិសនី ក្រុមហ៊ុនបញ្ជាក់ថា ផលប៉ះពាល់វិក្កយបត្រប្រចាំខែជាមធ្យមសម្រាប់អតិថិជន C&I ក្នុងការប្រើប្រាស់ជាមធ្យមរបស់ថ្នាក់នីមួយៗ នឹងមានចាប់ពីការកើនឡើង 0.7 ភាគរយដល់ការកើនឡើង 16.2 ភាគរយ។ អតិថិជន C&I គួរតែទាក់ទងក្រុមហ៊ុន ដូចដែលបានបង្ហាញខាងក្រោម សម្រាប់ផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្រជាក់លាក់។

ព័ត៌មានផលប៉ះពាល់លើវិក្កយបត្របន្ថែម និងព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែម អំពីការដាក់ឯកសាររបស់ក្រុមហ៊ុនអាចរកបាននៅ៖ <https://www.mass.gov/info-details/dpu-23-150-national-grid-electric-base-distribution-rate-case>.

អគ្គព្រះរាជអាជ្ញា (Commonwealth) រដ្ឋនៃ Massachusetts ("អគ្គព្រះរាជអាជ្ញា") បានដាក់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុវត្តកម្មវិធីក្នុងរឿងនេះ ដោយអនុលោមតាម G.L. c. 12, § 11E(a)។ លើសពីនេះទៀត យោងទៅតាម ច្បាប់ទូទៅ G.L. c. 12, § 11E(b) អគ្គព្រះរាជអាជ្ញាបានដាក់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការរក្សាទុកអ្នកជំនាញ និងអ្នកប្រឹក្សាដើម្បីជួយក្នុងការស៊ើបអង្កេតរបស់នាង លើការដាក់ឯកសាររបស់ក្រុមហ៊ុន ហើយបានស្នើសុំការយល់ព្រមពីនាយកដ្ឋាន ដើម្បីចំណាយរហូតដល់ \$550,000 ក្នុងរឿងនេះ។ អនុលោមតាមច្បាប់ទូទៅ G.L. c. 12, § 11E(b) ការចំណាយដែលកើតឡើងដោយអគ្គព្រះរាជអាជ្ញា ទាក់ទងនឹងការរក្សាអ្នកជំនាញ និងអ្នកប្រឹក្សាយោបល់របស់នាង អាចត្រូវបានសងត្រលប់មកវិញ តាមអត្រារបស់ក្រុមហ៊ុន។

នាយកដ្ឋាននឹងធ្វើសវនាការជាសាធារណៈដោយផ្ទាល់ចំនួនប្រាំមួយ ដើម្បីទទួលបានមតិយោបល់លើញត្តិរបស់ក្រុមហ៊ុនដូចខាងក្រោម៖

ថ្ងៃទី 12 ខែមីនា ឆ្នាំ 2024 ម៉ោង 7:00 យប់
 South Lawrence East Elementary School Auditorium (សាលប្រជុំនៅសាលាបឋមសិក្សា South Lawrence ខាងកើតក្រុង)
 165 Crawford Street, Lawrence, MA 01843
 (មានអ្នកបកប្រែជាភាសាអេស្ប៉ាញ)

ថ្ងៃទី 14 ខែមីនា ឆ្នាំ 2024 ម៉ោង 7:00 យប់
 Shaw's Center (មជ្ឈមណ្ឌល Shaw)
 1 Feinberg Way, Brockton, MA 02301
 (មានអ្នកបកប្រែជាភាសាអេស្ប៉ាញ ពីរុយហ្គាល់ ហៃទី-ក្រេអូល)

ថ្ងៃទី 19 ខែមីនា ឆ្នាំ 2024 ម៉ោង 7:00 យប់
 North Quincy High School (វិទ្យាល័យ North Quincy)
 316 Hancock Street, Quincy, MA 02171
 (មានអ្នកបកប្រែជាភាសាចិនកុកងឺ)

ថ្ងៃទី 3 ខែ មេសា ឆ្នាំ 2024 ម៉ោង 7:00 យប់
 Worcester Technical High School, Auditorium (វិទ្យាល័យបច្ចេកទេស Worcester, សាលប្រជុំ)
 1 Officer Manny Familia Way, Worcester, MA 01605
 (មានអ្នកបកប្រែជាភាសាអេស្ប៉ាញ ពីរុយហ្គាល់)

ថ្ងៃទី 4 ខែ មេសា ឆ្នាំ 2024 ម៉ោង 7:00 យប់

PSF Community Room (បន្ទប់សហគមន៍ PSF)
4 Fairgrounds Road, Nantucket, MA 02554
(មានអ្នកបកប្រែភាសាអេស្ប៉ាញ)

ថ្ងៃទី 9 ខែ មេសា ឆ្នាំ 2024 ម៉ោង 7:00 យប់

Monument Mountain Regional High School (អនុវិទ្យាល័យភូមិន្ទភ្នំ)
600 Stockbridge Road, Great Barrington, MA 01230
(មានអ្នកបកប្រែភាសាអេស្ប៉ាញ)

នាយកដ្ឋានក៏នឹងធ្វើសវនាការសាធារណៈតាមអ៊ិនធឺណិតចំនួនពីរ ដោយប្រើការប្រជុំតាមវីដេអូ Zoom នៅថ្ងៃទី 21 ខែមីនា ឆ្នាំ 2024 ។ វគ្គទីមួយនឹងចាប់ផ្តើមនៅម៉ោង 2:00 រសៀល ហើយវគ្គទីពីរនឹងចាប់ផ្តើមនៅម៉ោង 7:00 យប់។ អ្នកចូលរួមអាចចូលរួមវគ្គណាមួយ តាមតំណភ្ជាប់ <https://us06web.zoom.us/j/86918048614> តាមកុំព្យូទ័រ ទូរស័ព្ទទំនើប ឬថេប្លេត។ មិនចាំបាច់ទាញយកកម្មវិធី Zoom ជាមុនទេ។ សម្រាប់ការចូលរួមសម្លេងសវនាការសាធារណៈប៉ុណ្ណោះ អ្នកចូលរួមអាចចុចលេខ +1 309 205 3325 (មិនគិតថ្លៃ) ហើយបន្ទាប់មកបញ្ចូល លេខសម្គាល់គេហទំព័រ (Webinar ID)៖ 869 1804 8614។ សេវាកម្មបកប្រែ (ភាសាអេស្ប៉ាញ ពីរទុយហ្គាល់ ហៃទី-ត្រីអូល កុកដី និងភាសាខ្មែរ) នឹងមាននៅលើកម្មវិធី Zoom ដោយចុចប៊ូតុង "សេវាកម្មបកប្រែ" នៅលើបញ្ជីនៅខាងក្រោម អេក្រង់កម្មវិធី Zoom ហើយជ្រើសរើសភាសារបស់អ្នក (ឧទាហរណ៍ ភាសាអង់គ្លេស អេស្ប៉ាញ ពីរទុយហ្គាល់ ហៃទី-ត្រីអូល កុកដី ឬភាសាខ្មែរ)។ នាយកដ្ឋាននឹងទទួលយកមតិយោបល់ក្នុងអក្សរ លើឯកសាររបស់ក្រុមហ៊ុនរហូតដល់ម៉ោងបិទអាជីវកម្ម (5:00 ល្ងាច) នៅថ្ងៃទី 30 ខែមេសា ឆ្នាំ 2024 ។ មតិយោបល់ក្នុងអក្សរពិសោធន៍អាចផ្ញើតាមអ៊ីមែលទៅ dpu.efiling@mass.gov, មន្ត្រីសវនាការតាម marc.tassone@mass.gov, និងមេធាវីរបស់ក្រុមហ៊ុន, Robert J. Humm, Esq. តាម rhum@keeganwerlin.com ។ សូមចំណាំថា ដើម្បីឱ្យមានតម្លាភាព មតិនឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅលើគេហទំព័ររបស់យើង ដូចដែលបានទទួល និងដោយគ្មានការកែប្រែព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន ដូចជាអាសយដ្ឋាន លេខទូរស័ព្ទ ឬអ៊ីមែល។ ដូច្នោះ សូមពិចារណាអំពីកម្រិតព័ត៌មាន ដែលអ្នកចង់ចែករំលែក នៅពេលដាក់ស្នើមតិ។ នាយកដ្ឋាន លើកទឹកចិត្តយ៉ាងមុតមាំនូវមតិសាធារណៈ ដែលត្រូវផ្ញើតាមអ៊ីមែល។ ទោះជាយ៉ាងណា ប្រសិនបើសមាជិកសាធារណៈ មិនអាចផ្ញើមតិយោបល់ក្នុងអក្សរតាមអ៊ីមែលបានទេ ក្រដាសច្បាប់ចម្លង អាចផ្ញើទៅលោក Mark D. Marini, Secretary, Department of Public Utilities, One South Station, Boston, Massachusetts, 02110 ។

បើមិនដូច្នោះទេ ជនណាដែលចង់ចូលរួម ក្នុងដំណាក់កាលភស្តុតាងនៃដំណើរការនីតិវិធីនេះ ត្រូវដាក់ពាក្យសុំការឈប់សម្រាក ដើម្បីធ្វើអន្តរាគមន៍មិនលើសពីម៉ោង 5:00 ល្ងាច នៅថ្ងៃទី 12 ខែមករា ឆ្នាំ 2024 ។ ពួកគេសម្រាប់ការឈប់សម្រាក ដើម្បីធ្វើអន្តរាគមន៍ ត្រូវតែបំពេញតាមពេលវេលា និងតម្រូវការសំខាន់ៗនៃ 220 CMR 1.03 ។ បង្កាន់ដៃទទួលដោយនាយកដ្ឋានបង្កើតជាឯកសារ និងកំណត់ថា តើពួកគេត្រូវបានដាក់ឱ្យទាន់ពេលវេលា ពួកគេដែលដាក់យឺតយ៉ាវ អាចមិនត្រូវបានអនុញ្ញាត ដោយសារមិនទាន់ពេលវេលា លុះត្រាតែមានបង្ហាញហេតុផលល្អ សម្រាប់ការលះបង់ក្រោម 220 CMR 1.01(4)។ ដើម្បីទទួលបានការអនុញ្ញាត ពួកគេក្រោម 220 CMR 1.03(1) ត្រូវតែបំពេញតាមលក្ខខណ្ឌតម្រូវរបស់ច្បាប់ទូទៅ G.L. c. 30A, § 10. ការឆ្លើយតបទាំងអស់ចំពោះពួកគេ ដើម្បីអន្តរាគមន៍ត្រូវតែដាក់ជូនត្រឹមម៉ោង 5:00 ល្ងាច នៅថ្ងៃធ្វើការទីពីរ បន្ទាប់ពីពួកគេសុំអន្តរាគមន៍ត្រូវបានដាក់។ ជនណាដែលស្វែងរកអន្តរាគមន៍ក្នុងរឿងនេះ ហើយចង់ផ្តល់មតិលើសេចក្តីជូនដំណឹងរបស់អគ្គនាយកដ្ឋាន អំពីការរក្សាអ្នកជំនាញ និងអ្នកប្រឹក្សាត្រូវដាក់សេចក្តីអធិប្បាយមិនលើសពីម៉ោង 5:00 ល្ងាច ថ្ងៃទី 12 ខែ មករា ឆ្នាំ 2024 ។

ឯកសារទាំងអស់ត្រូវតែត្រូវបានដាក់ជូននាយកដ្ឋានជាទម្រង់ .pdf ដោយភ្ជាប់មកជាមួយអ៊ីមែលទៅកាន់ dpu.efiling@mass.gov និងទៅកាន់មន្ត្រីសវនាការ និងមេធាវីរបស់ក្រុមហ៊ុនតាមអាសយដ្ឋានអ៊ីមែលខាងលើ។ នៅក្នុងអ៊ីមែលត្រូវតែបញ្ជាក់៖ (1) លេខឯកសារដំណើរការ (D.P.U. 23 150); (2) ឈ្មោះបុគ្គល ឬក្រុមហ៊ុនដែលដាក់ឯកសារ និង (3) ចំណងជើងពិពណ៌នាសង្ខេបឯកសារ។

រាល់ឯកសារដែលបានដាក់ស្នើជាទម្រង់អេឡិចត្រូនិក នឹងត្រូវបង្ហាញនៅលើគេហទំព័ររបស់នាយកដ្ឋានតាមរយៈបន្ទប់ឯកសារអនឡាញរបស់យើង ឱ្យបានឆាប់តាមដែលអាចអនុវត្តបាន (បញ្ចូល "23 150") នៅ៖ <https://eeaonline.eea.state.ma.us/DPU/Fileroom/dockets/bynumber>។ ចំពោះវិសាលភាពដែលបុគ្គល ឬស្ថាប័នចង់ដាក់មតិ ឬអន្តរាគមន៍ស្របតាមសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ ការបញ្ជូនតាមអេឡិចត្រូនិកដូចបានរៀបរាប់ខាងលើគឺគ្រប់គ្រាន់ហើយ។ ដើម្បីស្នើសុំសម្ភារៈក្នុងទម្រង់ដែលអាចចូលប្រើបានសម្រាប់ជនពិការ (អក្សរស្នាម អក្សរចោះពុម្ពធំ ឯកសារអេឡិចត្រូនិក ទម្រង់សំឡេង) សូមទាក់ទងអ្នកសម្របសម្រួល ADA របស់នាយកដ្ឋានតាមរយៈ Gabriella.Knight@mass.gov ត្រឹមថ្ងៃទី 1 ខែមីនា ឆ្នាំ 2024។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមទាក់ទងនឹងការដាក់ឯកសាររបស់ក្រុមហ៊ុន សូមទាក់ទងមេធាវីរបស់ក្រុមហ៊ុនដែលបានបញ្ជាក់ខាងលើ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមទាក់ទងនឹងសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ សូមទាក់ទងលោក Marc J. Tassone មន្ត្រីសវនាការ នាយកដ្ឋានសេវាប្រើប្រាស់សាធារណៈ តាមរយៈ marc.tassone@mass.gov ឬចូលទៅ៖ <https://www.mass.gov/info-details/dpu-23-150-national-grid-electric-base-distribution-rate-case>.